
Referat FAU-møte 
 
 
Dato: 15. november 2024 
Tid: 18:00-19:30 
Sted: Lærerværelset, Brattholmen Skule 
 
Innkalt: Alle FAU-representanter 2023/24, Rektor, SFO-leder 
Tilstede: Rektor Ingvild Blom, SFO-leder Liss Schumann, Stine Krauss, Magne Bringedal, Sturle 
Halleraker, Anne Mette Lone, June Dåvøy, Solfrid Straume, Kristina Espeseth, Stine Askeland 
 
Referent: June Dåvøy 
 
 

FAU 2023-24 

Navn Klasse Verv 

Stine Askeland 1a Brattisdiscoansvarlig 

Maren Frøvik 1b Trafikgruppe/Skolebuss 

Sturle Halleraker 2a Kasserer 

June Dåvøy 2b Sekretær, klassekontaktansvarlig, trivselansvarlig 

Kristina Espeseth 3a Juleavslutningskomité 

Kristine Melsbø 3b Nestleder FAU, SMU, SU, FRU, 17. mai-komitéansvarlig 

Silje Klett 4a Klassekontaktansvarlig, trivselansvarlig 

Magne Bringedal 4b Brattisdiscoansvarlig 

Anne Mette Lone 5a Leder FAU, SMU, SU, KFU, Trafikkgruppe, Juleavslutningkomité 

Rolf Martin Indrebø 5b - 

Solfrid Straume 6a - 

Stine Krauss 6b Juleavslutningskomité 

Merethe Nygård 7a Kasserer-vikar 

Tonje Nilsen 7b - 

 
 
 
 
 
 
 



✧ Rektos kvarter 
- Buss: Vært i kontakt med Skyss. Bussene skal kjøre ned på kaien og snu før de setter av barna. 

Bussjåførene skal også ha kontroll på at det kun er så mange barn som det er sitteplasser til på 
bussen. Det er to busser fra Valen nå, men tilbakemeldinger om at den ene bussen er overfylt 
mens den andre er nesten tom. Foreldre må fortsette sende klage til Skyss hvis disse punktene 
ikke blir overholdt. 

- Trafikksikkerhet: Det er nå satt inn én voksen med refleksvest som skal stå i krysset med 
busstoppet fra 8:15 hver morgen. 

- Uteområde: Søknaden er gått inn, og alle avtaler er klare. I tillegg til uteplassen skal lys skal 
flyttes, gangvei mot kaien lages, trafo flyttes. Kommunen bruker maks 3 uker på å behandle. 
Oppstart seinest januar! 

- Facebook-grupper: Diskusjoner som ikke angår alle skal ikke skje på disse sidene. Etterspørsel 
om retningslinjer for hva disse gruppene skal brukes til, og at administratorer må følge med. 
Foreldrekontaktansvarlig informerer om at dette var et punkt på foreldrekontaktmøtet. 
Foreldrekontakt ansvarlig skal sende påminnelse til alle foreldrekontakter. Både 
foreldrekontakter og FAU-representanter skal være administratorer i disse gruppene, og de 
må ta kontroll på hva som skal være på gruppene. 

- Utleie: kommunen anbefaler å ta 500,- for leie av gymsal/kjøkken, men Brattholmen har holdt 
igjen da de har lyst at dette skal fortsatt være gratis. I vurdering på hvordan vi skal gjøre dette 
fremover. Bord og stoler følger ikke med ved leie av gymsal, og tilhører FAU. Disse har mye 
slitasje. Må finne ut om disse kan overføres til skolen, siden skolen har mer kontroll på 
utstyret på skolen. 

- Utleie: Utstyrsrommet i gymsalen er åpent. Lås ødelagt gjentatte ganger. Ved bruk av gymsal, 
må dette passes på. Ingen skal oppholde seg/leke/spise eller noe på dette rommet. Det må 
også sjekkes at dette også er ryddig etter lån av gymsal. 

- Fokus på skolen for tiden er inkludering og språkbruk. 
- Spørsmål om FAU sponser julegrøt for barna? FAU sier ja til det. 

 
 

✧ SFO 
SFO ønsker å gjennomføre noe spesielt innimellom, slik som julelunch. Vanskelig å få pengene til å gå 
rundt når den reduserte foreldrebetalingen også gjør at SFO får mindre. På noen skoler gjør de det 
sånn at SFO også kan søke om midler fra FAU, slik som klassekasse. FAU skal finne ut av dette.  
 
 

✧ Økonomi 
Alle klasser må søke om klassekasse. Ikke fått inn søknad fra alle klasser. Kasserer har ikke enda fått 
tilgang til konto, og har derfor ikke utbetalt noe ennå. Dette gjøres så snart kasserer har fått tilgang. 
 
 

✧ Reflekskampanjen 
- Første og andre klasse har fått reflekser, men mange demonterer og skjærer ting med de. 
- Pepperkaker til klassene er kjøpt. Lærer deler ut innimellom til barna som bruker refleks. 

Allergivennlige pepperkaker er bestilt og ligger hos Silje på kontoret. Hun deler ut de 
allergivennlige. 

 
 

✧ Julegrantenning 4. desember 
- FAUs julekomité: Anne Mette, Stine Krauss, Kristina Espeseth 
- Vi må promotere vippsnummeret bedre! 

Oppfordre alle til å vippse en liten sum for å dekke kostnadene til julegrantenningen! 



- Anne Mette bestiller pepperkaker, saft, gløgg, kopper og LED-fakler 
- June bestiller glowsticks 
- Lys i treet funker! June kontakter Sartor Drange og ber om hjelp til å henge opp. 
- Anne Mette tar med høyttaler 

 
Plan: 
Det blir felles julefeiring for alle elever med familie mandag 4. desember. 
Det blir fakkeltog, julegrantenning, sanger, saft, gløgg og pepperkaker. 
 
17:30 – Oppmøte og utdeling av glowsticks til alle barna 
17:40 – Fakkeltoget går fra skoleplassen via lærer parkeringen og tilbake til skoleplassen. 
18:00 – Tenning av julegrana og felles julesang 
18:15 – Utdeling av saft, gløgg og pepperkaker 
19:00 – Arrangementet avsluttes 
 
Oppgavefordeling: 
1. klasse er ansvarlige for å henge opp LED-fakler 
2. klasse er fritatt på grunn av 17. mai 
3. klasse er ansvarlige for utdeling av glowsticks til alle barna og dirigere trafikken når fakkeltoget går 
4. klasse er ansvarlige for opprydding av området og innsamling av fakler 
5. klasse er ansvarlige for å sette opp stasjoner for utdeling av saft, gløgg og pepperkaker 
6. klasse er fritatt på grunn av 17. mai 
7. klasse er ansvarlige for utdeling av saft, gløgg og pepperkaker 
 
Foreldrekontakter og Fau-representanter må gi beskjed videre til sin klasse! 
 
Sanger: 
Jul, jul, nå er det jul sannsynligvis  
På låven sitter nissen 
Jeg så mamma kysse nissen 

 

 

✧ Rydding etter arrangement i gymsalen 
Fått flere klager etter arrangement i gymsalen. Dette gjelder også Brattisdisko! Flere tilfeller der det 
ikke har blitt ryddet skikkelig. Utstyrsrommet står åpent, og dette må passes på. Ingen skal oppholde 
seg/leke/spise eller noe på dette rommet. Det må sjekkes at dette rommet også er ryddig etter lån av 
gymsal! 
 
 

✧ Ny «loppis» før vinterferien. 
Neste loppis blir like før vinterferien. Det blir inne i gymsalen. Promotering like over jul. 
 
 

✧ Fotograf 
Fått klager på kvalitet på bilder. Fau eller skole sender klage. Må forbedre kvalitet og få en fotograf 
mer erfaren med barn. Håper på bedring til neste gang. Alle skal ha fått digital skolekatalog. Katalog i 
fysisk form er på vei. 
 
 
 
 



 

✧ Buss/Trafikksikkerhet 
- Bussene skal kjøre ned på kaien og snu før de setter av barna. Bussjåførene skal også ha 

kontroll på at det kun er så mange barn som det er sitteplasser til på bussen. Det er to busser 
fra Valen, men tilbakemeldinger om at den ene bussen er overfylt mens den andre er nesten 
tom.  

- Foreldre må fortsette sende klage til Skyss hvis disse punktene ikke blir overholdt. 
- Foreldre må snakke med barna om at det er påbudt med belte i buss og viktigheten av dette. 
- Trafikksikkerhet: Det er nå satt inn én voksen med refleksvest som skal stå i krysset med 

busstoppet fra 8:15 hver morgen. 
- Minner om det som ble skrevet i forrige FAU-referat:  

Fortsatt mye biler, mange barn og nå lite lys. Oppfordrer alle som kan til å slippe av litt lengre 
unna eller komme tidligere enn 08:25. Hvis du må kjøre helt til skolen, se kart under hvor det er 
lov å slippe av. Ingen avstigning skal skje på ansattparkeringen. 

 

 
 

✧ Årets neste FAU-møter 
Tid:  18:00-19:30, Lærerværelse på skolen 
Dato: 13. desember (avlyst) 

10. januar 
7. februar 
13. mars 
10. april 
8. mai 
12. juni 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



✧ Årshjul fra Fau 
 

* Fau sponser 50% av bussutgifter 
** 17. mai blir planlagt og gjennomført av 2. og 6. trinn 
*** Sommeravslutning arrangeres klassevis/trinnvis 
 
Forslag til foredrag: 
Kommunepsykolog 
Hele meg 
Nok 
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